
       

Sint-Eloois-Vijve 

Betreft: OUDERRAAD 24 SEPTEMBER 2024   

Welkom aan iedereen 

1. Bedoeling/visie van de ouderraad (door Tony). 

• Meedenken over de werking van de school. 

• Overleggen rond hot-items. 

• Samenwerking tussen leerkrachten en ouders. 

• Opvangen van signalen van ouders. 

• Het kind staat centraal. 

• De ouderraad is geen feestcomité. 

• Alle gegenereerde opbrengsten keren terug naar het kind. 

 

2. De taakverdeling binnen ons Oudercomité (voor het komende jaar): 

- Voorzitter: Guillaume Hallaert 

- Secretaris: Sam Vermote 

- Penningmeester:  

• Evelyne Lancksweerdt 

• Renate Tavernier 

- Afgevaardigde schoolraad: Evelyne Lancksweerdt 

- Afgevaardigde cultuurraad: Sam Vermote 

- Kernteam:  Wie sluit aan als voorbereiding naar volgende jaren?   

• Guillaume Hallaert 

• Evelyne Lancksweerdt 

• Sam Vermote 

• Renate Tavernier 

• Andy Raes (nieuw lid) 

• … 

- Verantwoordelijk directeur: Tony Sabbe 

3. Schoolbezetting 

• Aanvang schooljaar: 99 kleuters en lager onderwijs: 181 leerlingen. 

 

4. Korte uiteenzetting (door Tony): Wie is nieuw ? Wie doet wat?  

• Volledig overzicht van het schoolteam, zie webpagina http://www.vijve.be meerbepaald in de 

rubriek: Wie/Wat/Waar? →  Team 

 

5. Welkomdag/infoavond:   

                Reacties op de welkomdag?  

• Interessant en leuk voor de kinderen (en ouders).  

• We merken dat de kinderen echt uitkijken naar deze welkomdag.  

http://www.vijve.be/


• Het kennis maken met de nieuwe klas en leerkracht en dit samen met hun ouders 

zorgt voor een veilig gevoel.  

• De kinderen vinden de persoonlijke uitnodiging heel leuk. Het tastbare postkaartje 

heeft zeker een meerwaarde tov een mailtje die opgaat in de massa. 

 

Reacties op de Infoavond? 

• Er was doorheen de verschillende leerjaren een goede opkomst.  

• Zo hebben we als ouder de mogelijkheid om een beeld te krijgen hoe de klas er 

vanbinnen uitziet. 

• Terug een goede opfrissing van wat er van de ouders verwacht wordt. 

• Het organiseren van 2 sessies (50 min/sessie) zorgt ervoor dat je in de mogelijkheid 

bent om meerdere klassen te bezoeken. We merken wel dat er tijdens de 2de sessie 

wat minder ouders aanwezig zijn, de opkomst is heel afhankelijk van de klasbevolking 

(reeds ouder broertje of zusje op school?). 

 

Graag herinneren we jullie aan de info-avond in de kleuterafdeling. 

• Maandag 30/9/24 om 19u : K2 en K3a, K3b 

• Dinsdag 1/10/24 om 20u : K1a, K1b, K1c 

 

6. Schoolfeest  "Summer festival": 

a. Inhoud  (werkgroep aan het woord): 

Concept: nazomers festivalletje met verschillende eetstandjes (= spreiding van de aanwezigen), een 

grote bar (met zelfbediening aan de bar), mojito bar en met gezellige muziek op de achtergrond. 

Voor de kinderen gaan er een 5-tal workshops door. 

 

We merken alvast een heel grote reactie op onze oproep om te het helpen met het bakken van 

taarten. Dank aan alle ouders die op de één of andere manier hebben meegewerkt aan ons 

schoolfeest. Was jij één van onze taartenbakkers en kreeg jij je bord, taartschaal, ... nog niet terug? 

Spreek zeker een leerkracht aan aan de schoolpoort ! 

Nog heel wat borden, schalen, ... hebben hun weg naar huis nog niet gevonden. Wij hebben het 

raden van wie ze zijn. 

 

Kortom: iedereen is meer dan welkom en samen met de kinderen maken we er een gezellig feest 

van. 

 

b. Terugblik 

- Succes formule, iedereen heeft een goed gevoel over de formule en het tijdstip, 

- Prachtig weer en wederom een heel grote opkomst, 

- Het is een bewuste keuze om de leerkrachten de workshops te laten leiden. De kinderen kennen 

de leerkrachten en hebben zo steeds een vertrouwd gezicht/persoon rond zich. 

- Prachtige aangename sfeer en organisatie, 

- De kwaliteit van de geluidsinstallatie was slecht, 

- Eventueel de mogelijkheid bekijken voor wat meer “lounge/festival” muziek → creëren van een 

festivalgevoel (bvb: een DJ Booth voorzien?) 

- Volgende editie duidelijker communiceren dat men zelf dient af te ruimen, want dit was nu niet 

voor iedereen duidelijk (bvb: kaartjes op de tafels te zetten). 

 

7. Ouderavond te organiseren (2025) rond opvoeden in digitale tijden. 

• Lesgever: Tom Termote (docent: Vives Kortrijk). 



• Spijtig genoeg volledig volboekt voor het schooljaar 2024/2025. 

• Ouderavond op te schuiven naar oktober/november 2025.  

• Het lijkt nuttig om ook een schoolsessie in te plannen voor het 5 en 6de leerjaar. 

 

8. Verkeer en veiligheid. 

De fluohesjes worden voor de herfstvakantie meegegeven met de kinderen. Aan de leerlingen van 

het 5de/6de llj wordt de keuze gelaten tss het fluohesje en een fluorescerende rugzak overtrek.  

Gebruik van de fluohesjes tijdens de periode van 15 oktober tot 15 maart, 

 

9. Nieuwbouw (stand van zaken). 

• De afwerkingsfase is ingezet en de ingebruikname is voorzien begin december 2024. 

• Directeur Tony nam ons op sleeptouw doorheen het nieuwbouwproject en we zagen dat het 

goed was…  

 

10. Praline-actie 2025 (korte toelichting). 

• Voor de bestelling van de pralines zullen we het benodigde aantal zo goed als mogelijk proberen 

in te schatten ifv de effectieve/verwachte verkoop. Wanneer het toch nodig blijkt zal er een 

nabestelling geplaatst worden.  

• Eenheidsprijzen dienen nog opgevraagd te worden maar we verwachten geen problemen om te 

verkoopprijs van vorig jaar aan te houden. 

• De opbrengsten van de praline verkoop gaat terug integraal naar de openluchtklassen. 

 

11. Kasverslag: de kas blijft gezond.   

Onze inkomsten: 

• Chalet aan de ijspiste (Waregem Wintert), 

• Nieuwe activiteit gepland: februari/maart 2025 – schoolquiz.  

Concept: organiseren van een ludieke quiz met ouders als doelpubliek… 

• … 

 

Onze uitgaven:  

• Jaarlijkse sponsoring van de paashaas,  

• Cadeautjes voor de kinderen van het eerste leerjaar,  

• Klasbudgetten, 

• … 

 

Algemeen principe: alle gegenereerde opbrengsten keren terug naar het kind. De financiële middelen 

dienen verantwoord en binnen een redelijke termijn gebruikt te worden. 

 

12. Verdeling van de diverse werkgroepen :  

• Chalet aan de ijspiste (Waregem Wintert).  

o  Inschrijven? → Zodra we het inschrijvingsformulier ontvangen. 

o Werkgroep op te starten. 

• 1ste leerjaarreceptie (13/6/2025): georganiseerd door de leerkrachten.  

• 6de leerjaarreceptie (26/6/2025): georganiseerd door de ouderraad.   

• Ontspannende ouderraad: tijdstip nog te bepalen, drink in januari 2025 of op het einde van het 

schooljaar. 

• Quiz (Feb-Mrt): 

- Werkgroep op te starten (Karen – mama van Ties en Stefanie – mama van Rune en Wout), 



- Samenwerkende vennootschap: leerkrachten met ouders? 

- Locatie? Te bepalen ifv het aantal inschrijvingen, het event kan doorgaan in de sporthal/refter/de 

Linde. 

- Periode: Februari/Maart 2025. 

- Testquiz op de ontspannende ouderraad (Jan)? --> Nee, dit is geen goed idee! De vragen zijn dan al 

deels gekend, waardoor de aanwezigen niet meer deel kunnen/zullen nemen. 

- Zou er binnenkort nergens geen quiz worden georganiseerd? Het is misschien interessant zijn om 

eens deel te nemen om zo wat ervaring op te doen (concept, aanpak, het type van vragen en…). 

 

13. Evaluatie van de schoolwerking/ouderraad:  

• Opletten dat niet alles door dezelfde personen getrokken wordt. Cultuur creëren waar nieuwe mensen 

ook initiatief mogen/kunnen nemen en waar zelfstandigheid net aangemoedigd wordt.  

 

14. Varia: 

• Tijdens de recente schoolvrije dag had het kindercentrum slechts een heel beperkt aantal opvangplekjes 

voorzien (26/09/2024 - 18 plekjes voor +/- 300 schoolgaande kinderen). Voor 7 oktober 2024 is dit 

uitgebreid naar 35 plekjes.  

→ Punt aan te brengen op de algemene ouderraad te Waregem.  

• Planning voor de volgende ouderraden: 23/01/25, 19/03/25 en 21/05/25. 

 

15. Rondvraag: 

• Hoe zouden we meer ouders kunnen overtuigen/bereiken om langs te komen op onze komende 

ouderraden?  

o Meer dynamisch promo maken? Flyers te maken en deze dan op een vrijdagmiddag 

(15/11/2024) aan de schoolpoort uitdelen? 

o … 

 

Onze volgende ouderraad gaat door op 20 november 2025 omstreeks 20uur. 

 

 

 

   

 


